### **CHONGQING TOWER CITY** 重庆楼城 精华景观 **ESSENTIAL LANDSCAPE**

重庆 / 武隆 / 彭水 / 酉阳 / 黔江 / 南川 Chongqing / Wulong / Pengshui / Youyang / Qianjiang / Nanchuan



- SPECIAL ARRANGEMENT
- 全程不入购物店 Zero Shopping Shop 长江索道 Yangtze River Ropeway TICKET
- 船游乌江画廊 Cruising Wujiang Gallery TICKET
- 天星小镇泡温泉 Tianxing Town Hot Springs TICKET
- 大型山水实景演出【印象武隆】 Large Scale Real Performance 【Wulong Impression】

## 行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

- 金佛山风景区 Mount Golden Buddha Scenic Area IIII TICKET
- 武隆天生三桥 Three Natural Bridges National Geopark 🏛 TICKET
- 仙女山大草原 Fairy Hill Grassland ™
- 桃花源风景区 Taohuayuan Scenic Area TICKET



# 

- 农家风味 Farm Cuisine
- 武隆风味 Wulong Cuisine
- 酉阳风味 Youyang Cuisine
- 黔江风味 Qianjiang Cuisine
- 南川风味 Nanchuan Cuisine
- 重庆鸳鸯火锅风味 Chongqing Hotpot

## 描 酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

住宿当地4星级酒店 Stay At Local 4 Stars Hotel

# 乐趣购物 FUN SHOPPING

- 磁器口古镇 Cigikou Ancient Town
- 洪崖洞风景区 Hongya Cave Scenic Area
- 解放碑步行街 Liberation Monument Pedestrian Street











苏家坝步道观景平台 Sujiaba Trail Observation Platform 金佛山风景区 Mount Golden Buddha Scenic Area

### 第1天 出境 🛪 重庆

机上用餐

集合于国际机场,乘搭国际航班飞往中国-重庆。

# 第2天 重庆 環 武隆

早午晚

**仙女山大草原(含观光小火车):** 仙女山拥有南国罕见的林海雪原, 素有"东方瑞士"之称,各季皆有特色。

天生三桥(含环保车+电梯+出口电瓶车): 这是典型的喀斯特地貌, 大自然的鬼斧神工,三桥是天龙桥、青龙桥和黑龙桥,是亚洲最大的 天生桥群。

# 第3天 武隆 影 彭水 西阳

早午晚

乌江画廊(含船游):游览"奇山、怪石、碧水、险滩、古镇、廊桥、纤道、悬葬"构成的乌江画廊景观。

**龚滩古镇:** 一座具有1700多年历史的古镇,可与世界文化遗产丽江 古镇媲美。

# 第4天 酉阳 環 黔江

早午的

**桃花源风景区(含环保车):** 桃花源动植物资源丰富,有水杉、南方红豆杉、银杏、珙桐4种国家一级保护植物,以及国家一级保护动物林麝,称"植物王国、天然氧吧"。

**伏羲洞:** 洞穴入口处顶部一块天然巨石酷似易经中的平面图形"伏羲龙图"而得名。

**濯水古镇:** 武陵山区少有的土家水乡,一个集土家吊脚楼群落、水运码头、商贸集镇于一体的千年古镇。

风雨廊桥:有"亚洲第一廊桥"之称。分为桥、塔、亭三部分,桥身为纯木制结构,建筑材料之间以榫头卯眼互相穿插衔接,直套斜穿,结构牢固精密,桥上建有层塔亭,桥内摆放有红漆长凳。

# 第5天 黔江 鳴 南川

早午晚

金佛山风景区(含环保车+往返索道+山顶电瓶车): 每当落日斜晖把层层山崖映染得金碧辉煌,如一尊金身大佛交射出万道霞光,异常壮观而美丽,"金佛山"因此而得名。由于特殊的地理位置和气候条件,较为完整地保持了古老而又不同地质年代的原始生态,喀斯特地貌特征明显。

金佛寺: 金佛山四大名寺之首。

备注: 特别安排天星小镇温泉,请自携泳衣泳帽。

# 第6天南川 重庆

早午晚

**磁器口古镇:** 从正门进去,两边是各种摊贩店铺,有很多小吃和特产 ,适合一路吃吃逛逛。

**单轨李子坝站(外观):** 重庆唯一的楼中车站,每天都会上演单轨穿楼越壑,空中飞驰而过的神奇一幕。

**重庆大礼堂(外观):** 一座仿古民族建筑群,重庆十大文化符号,也是 重庆独具特色的标志。

**重庆人民广场(外观):** 重庆市的市政、文化、休闲广场,也是举行全 市盛大集会和活动的场所。

三峡博物馆(含票): 首批国家一级博物馆、中央地方共建国家级博物馆。(每周一闭馆)

## 第7天 重庆

早午晚

**苏家坝步道观景平台:** 又名铜元之光城市阳台,是一个悬空的观景台,可以享受270度视野的无敌江景,俯瞰观景台下面的苏家坝立交、菜园坝长江大桥以及长江对岸渝中半岛的美丽风光。

**弹子石老街:** 中国首个以开埠文化为主轴的百年老街与现代都市景观结合,按照"一街两埠四院十景"的景观打造。

**长江索道(单程):** 全长1166米,被誉为"万里长江第一条空中走廊"和"山城空中公共汽车"。

**洪崖洞风景区:** 以最具巴渝传统建筑特色的吊脚楼为主体,依山就势、沿江而建,在古建筑群中一般三层建筑居多。

解放碑步行街: 围绕解放碑发展起来的解放碑步行街有"西部第一街"美誉。

### 第8天 重庆 > 入境

早/机上用餐

旅程结束,送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。 鸿运旅游期待与您再出发!



天星小镇温泉 Tianxing Town Hot Spring

Day 1 Depart 🔭 Chongqing

Assemble at international airport, departure flight to China - Chongqing.

Day 2 Chongqing 135km

**BLD** 

Wulong Fairy Hill Grassland (Include Mini Train): Fairy Hill at Chongqing Wulong has also known as "Eastern Switzerland"

Three Natural Bridges National Geopark (Include Shuttle Bus + Elevator + Buggy): Step into the film site of "Transformers" 4 and take in the amazing sight of the world's largest natural bridge cluster, where director Zhang Yimou also shot part of his film, "Curse of the Golden Flower".

Day 3 Wulong

Pengshui 158km Youyang

**BLD** 

Wujiang Gallery (Include Cruising): It is famous with its strange mountains, rocks, clear water, ancient town, and bridges, you will enjoy the beautiful scenery along your cruise tour.

Gongtan Ancient Town: It is a town with more than 1700 years of history, comparable to the World Heritage ancient town of Lijiang.

Youyang 🚃 Qianjiang

BI D

Taohua Garden Scenic Area (Include Shuttle Bus): Taohuayuan is rich with animal and plant resources, known as "Kingdom of Plant, Natural Oxygen Bar".

Fuxi Cave: The name come from the figure of "Fuxi Dragon" on the top of the cave.

Zhuoshui Ancient Town: It is a rare water village town in Wuling Mountain Area.

Fengyu Bridge: Known as Asia's first bridge. A beautiful rainbow arc shape connect ancient town.

BLD Qianjiang Nanchuan Mountain Golden Buddha Scenic Area (Include Shuttle Bus +

Cableway + Buggy): The name comes from the phenomena when sunset the magnificent cliff layers just like a gilded Buddha Statue. Due to the special geographical and climatic conditions, it is maintain the karst distinctive characteristics.

Golden Buddha Temple: The first of the fourth temple in the Golden Buddha Mountain.

Remark: Special arrangement of Tianxing Town Hot Spring, please prepare your own

桃花源风景区 Taohuayuan Scenic Area

Day 6 Nanchuan Chongqing

Cigikou Ancient Town: There are variety of vendors and shop on the both sides of the street; a lot of snacks and specialty local products along the street.

Liziba Monorail Station (Exterior): Famous for its most iconic scenery of the city where a monorail goes through a building.

Chongqing Grand Hall (Exterior): An antique national buildings, the top ten cultural symbolic in Chongqing.

People's Square (Exterior): Chongqing municipal government, culture, leisure square, also is the venue of city's grand gathering and national events.

Three Gorges Museum (Include Ticket): A first class national museum in China. (Closed on Monday)

### Day 7 Chongqing

Sujiaba Trail Observation Platform: It is a suspended observation platform where you can enjoy an incomparable 270-degree view of the river, overlooking the Sujiaba Interchange, Caiyuanba Yangtze River Bridge and the The beautiful scenery of the Yangtze River. Danzishi Old Street: China's first century-old street with port opening culture as the main axis combined with modern urban landscape, built according to the landscape of "one street, two ports, four courtyards and ten sceneries".

Yangtze River Ropeway (One Way): Total length of 1166m, known as "Yangtze River First Aerial Corridor" and "Mountain City Air Bus". Hongya Cave Scenic Area: Famous with its Bayu Traditional Houses, the building built close to mountain and river. Among the ancient buildings there are majority three floor buildings.

Liberation Monument Pedestrian Street: Surrounded the Liberation Monument, there is a local walking street with modern restaurant and shopping shop.

#### Day 8 Chongqing 🛪 Return

B/MOB

End of journey, return flight to home. iO Travel hope to serve you again soon!



大型山水实景演出【印象武隆】 Large Scale Real Performance (Wulong Impression)



船游乌江画廊 Crusing the Wujiang Gallery



洪崖洞风景区 Hongya Cave Scenic Area



单轨李子坝站 Liziba Monorail Station

### 出发日期 DEPARTURE DATE:

# 必须符合条规:

- 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、 突发情况以及不可抗拒因素,做出适当 更效和调整的权力。
   所有航班如有更改,恕不另行通知。
   旅游细则与附带条件,以收据育项为准测。
   由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。
   如有包含门票,将特别注明。

- 6. 如有购物站,将特别注明。
  7. 旅程以华语,粤语或英文讲解。
  8. 每团至少16位成员才能铁定出发,如团体少于16为成员,本公司保留决定操作或取消此行程。
  9. 所有酒店评级,均以当地为标准。如遇到当地酒店客满,不可预测等因素,将以同级酒店取代。
  10. 房型是根据酒店分配,本公司不负责所分配房型差异。
  11. 本公司建议购买旅游保险,为您的旅程做个保障。
  12. 英文版本是翻译自中文版本,如有差异将以中文版为。

#### 团费 TOUR FARE:

# Terms & Conditions Apply:

- Terms & Conditions Apply:

  1 of Diseases the right to make appropriate changes and adjustments of the literary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irresistible factors without prior notice.

  2 All flight are subject to change without prior notice.

  3 All Booking will be subjected to terms and conditions of the conditions of

- 7) Tour is conducted in Chinese. Cantonese or English.
  8) Minimum group size of I6 passenger is required for a confirmed departure, Croup size of 16 and below will solely be at discretion of 10 travel.
  9) All hotel rating are based on local standard. In the event that accommodation if the stated hotel in unavailable, it 10) Room types are based on run of house an allocated by respective hotels. 10 will not be responsible for the differences of the room allocated.
  10 10 travel recommends you to buy travel insurance for 17 for the difference of the room allocated.
  12 for the world responsible that the common state of the common state of the common state of the common state of the common state.



# IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD



+605 253 2766 / +6016 559 8766 O NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL,

30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA.